
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2007–11–06

Protokoll styrelsemöte S27

Närvaro: Daniel Appelgren Ordförande
Sara Brodin Sekreterare
Michael Eringsmark SRD-Ordförande
Erik Iveroth Programmästarera
Johanna Lynn Industrimästare
Björn Nilsson Sexmästare
Olov Petrén Överphös
Gustaf Scheja Källarmästare
Joakim Svensson Cafémästare
Linus Svensson Skattmästare

§1 OFMÖ Daniel Appelgren förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Ingen adjungerades.

§4 Fördragslista Föredragslistan godkändes med tillägget §9.5 Snickeboa.

§5 Föregående mötes
protokoll

Protokoll S25 och S26 bordlades.

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen kan ses i tabellen nedan.

§7 Meddelanden Jojo meddelade:

att HiQ har företagskväll den 14 novembrer.

Olov meddelade:

att att sektionen kommer att få en bioduk av PH.

Daniel meddelade:

att det är styrelsemiddag med elektro tisdagen den 13 novem-
ber.

att kemi anordnar en styelsefest torsdagen den 15 november.

Sara meddelade:

att ett nytt nummer av README gick till tryck i morse.

Erik meddelade:

att helgens Geekend blev lyckat. Mycket folk och en uppskat-
tad workshop sponsrad av LundiNova hölls.

§8 Företagsskyltar i iDét Punkten bordlades till nästa möte.
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Möte Beslut Uppdraget åt Redovisas
S25 Styrelsen beslöt att uppdra Daniel Ap-

pelgren att dokumentera vad som gäl-
ler för sektionenens ugn för framtida
styrelser

Daniel Appelgren ?

S25 Styrelsen beslöt att uppdra Erik Ive-
roth att presentera ett förslag om att
flytta D-shopen från Caféet till Pro-
grammästeriet.

Erik Iveroth ?

S25 Styrelsen beslöt att uppdra Gustaf
Scheja att fixa en lapp till städskrub-
ben med information om hur man an-
vänder mopparna

Gustaf Scheja Innan jublet.

S25 Styrelsen beslöt att uppdra Gustaf
Scheja att undersöka hur mycket sek-
tionen ska budgetera för rengörings-
medel under 2008

Gustaf Scheja ?

S25 Styrelsen beslöt att uppdra Sara Bro-
din att kolla upp hur mycket set kostar
att trycka ett numme av README hos
PH.

Sara Brodin ?

S25 Styrelsen beslöt att uppdra Olov Pe-
trén att presentera hur mycket sektio-
nen lägger på tryck under ett år.

Olov Petrén ?

S24 Styrelsen beslöt att uppdra industri-
mästaren att kolla upp Promobils bi-
lerbjudande

Industrimästare ?

S24 Styrelsen beslöt att uppdra källarmä-
sataren att uppdatera utlåningsavtal
med vår alkoholpolicy

Källarmästaren Årets slut

S24 Styrelsen beslöt att uppdra källarmä-
sataren att lägga fram diskusitionsun-
derlag samt offert för SALTO-läsaren

Källarmästaren HT2

S23 Styrelsen beslöt att uppdra Björn Nils-
son att skriva en inbjudan till 2017 års
styresle som ska läggas i kassaskåpet

Björn Nilsson ?

S19 Styrelsen beslöt att uppdra Johanna
Lynn att fixa en skylt för företagslog-
gor.

Johanna Lynn Snickeboa

S19 Styrelsen beslöt att uppdra Sara Bro-
din att fixa en bild till styrelsens hem-
sida.

Sara Brodin S25

S19 Styrelsen beslöt att uppdra Daniel Ap-
pelgren, Gustaf Scheja och Olov Petren
att gå igenom sektionens stadgar och
reglamente.

Daniel Appelgren,
Olov Petren, Gustaf
Scheja

2 veckor innan HT2

S19 Styrelsen beslöt att uppdra Björn Nils-
son att lägga upp årets budget på
skattmästeriets hemsida.

Björn Nilsson S25

S19 Styrelsen beslöt att uppdra Björn Nils-
son att undersöka möjligheterna till
ip-telefoni.

Björn Nilsson S25

S19 Styrelsen beslöt att uppdra Daniel Ap-
pelgren att maila Göran Lindell.

Daniel Appelgren ?
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§9 Sektionsmöte HT2 Det närmar sig. Styreslen ska träffas söndagen den 11 november
för att planera.

§9.5 Snickeboa Olov yrkade:

att styrelsen föreslår att Snickeboa ska ha en max budget på
1000 kr för material till lokalupprustning.

Styrelsen valde att bifalla yrkandet.

§10 Övrigt Jocke undrade vad vi ska göra med hockeyspelen i caféförrådet.
Mötet tyckte att de ska läggas i fulförrådet.

Styrelsen diskuterade behovet av en UPS.

Styreslsen beslöt

att uppdra Linus att ta fram en offert för en UPS till sektionen.

§11 OFMA Daniel Appelgren förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Sara Brodin
Sekreterare

Justeras

Daniel Appelgren
Ordförande

3 (3)


	§1 OFMÖ
	§2 Tid och sätt
	§3 Adjungeringar
	§4 Fördragslista
	§5 Föregående mötes protokoll
	§6 Beslutsuppföljning
	§7 Meddelanden
	§8 Företagsskyltar i iDét
	§9 Sektionsmöte HT2
	§9.5 Snickeboa
	§10 Övrigt
	§11 OFMA

